
 

 

 

 

 

Advies- en toezeggingenlijst van de Commissie Bestuur & Middelen 

d.d. 3 en 4 juli 2019 
 
Raadhuis De Paauw 
 
Aanwezig: Voorzitter dhr. Bloemendaal/dhr. Van Noort  

 Secretaris  mw. G. de Schipper-Tinga/mw. Keltjens 
 VVD dhr. Borm  

 CDA dhr. Everard en mw. Vree-van Dam 
 D66 mw. Heijl 
 DLW dhr. Paulides en mw. de Jong 
 PvdA dhr. Van Noort 
 HvW dhr. Hendrikx en dhr. Van Rossem 
 LokaalWassenaar! Dhr. Weyn en mw. Bellekom-Vogels 
 Fractie Mulder Dhr. Mulder 

 Fractie Hagen - 
 GL Dhr. Van Sloten 
 
 Namens het college Wethouders De Ridder, Schokker, Wassenaar en 

burgemeester Koen 
 

1 Opening, mededelingen en 
vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2 Spreekrecht burgers 
 

Dhr. Börger, spreekt in namens buurtvereniging 
Dorpshaven over overlast hangjongeren/ 
evenementen. 

 

3 Vragenhalfuurtje 
 

Geen vragen. 

4 Lijst van ingekomen stukken 
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Regionale samenwerking en 
gemeenschappelijke regelingen in 
het bijzonder 

Er wordt teruggeblikt en vooruitgeblikt op de 
vergaderingen van BSGR, WODV en 
Veiligheidsregio 
 

6 
 

Mogelijkheid voor het kenbaar 
maken van wensen en 
bedenkingen op het voornemen 
van het bestuur Avalex tot een 

besluit inzake de governance van 
Avalex 

De heer Van Woerkom, voormalig directeur van 
Avalex geeft een toelichting over het voorliggende 
voorstel over de governance.  
 

De commissie adviseert de voorgestelde beslissing 
te agenderen als bespreekstuk in de raad van 16 

juli aanstaande. 
 
De portefeuillehouder komt met een verbeterde 
zienswijzebrief voor de raad van 16 juli a.s. waarin 
de aanpassingsuggesties vanuit de commissie 
worden verwerkt. Gedoeld wordt hier op de 

gemaakte opmerking/wens over de Wet normering 
topinkomens, de geplaatste bedenking dat dit 
governancebesluit te prematuur is. Eerst dient de 
centrale vraag over de te volgen beleidsstrategie te 



 

 

worden beantwoord. Nagegaan dient te worden of 
de genoemde waarborgen ook nagekomen kunnen 
worden. 
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Voorjaarsnota 2019 
 

De commissie adviseert de voorgestelde beslissing 
te agenderen als bespreekstuk in de raad van 16 
juli aanstaande. 
 
Portefeuillehouder Schokker zegt toe om voor de 

behandeling van de Voorjaarsnota in de raad van 
16 juli aanstaande: 

- Te zullen nagaan of het mogelijk is de 
Voorjaarsnota en de Kadernota te 
integreren (met inachtneming van het feit 
dat de voorjaarsnota over het lopende 
begrotingsjaar gaat en de kadernota ziet op 

de toekomstige jaren); 
- Een tabel aan te leveren waarin diverse 

zaken worden meegenomen (o.a. overzicht 
van wat endogene en exogeen 
tegenvallers/college- versus 

raadsbevoegdheden). 

- Na te gaan of de in de Voorjaarsnota 
opgenomen acties, die direct opvolging 
eisen, kunnen worden versneld. 
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Verordening rechtspositie raads- 
en commissieleden 
 

De commissie adviseert de voorgestelde beslissing 
af te doen als hamerstuk in de raad van 16 juli 

aanstaande. 
 
Er zal een advies komen over artikel 2 (definitie 
van ‘verschoonbare reden’ en het verzoek van 
raadslid Paulides om een aanwezigheidsverplichting 
voor raadsleden in de commissiecyclus op te 
nemen. 

 

9.a 
 

Moties 
 

Geen openstaande moties. 

9.b 
 

Toezeggingen 
 

115 Gemeenschappelijke regelingen/faciliteren raad 
door college om strategie vast te leggen m.b.t. de 
Gr-en. 
Blijft gehandhaafd. Volgt na de zomer 
 
124 N.a.v. Rapport Rekenkamercommissie 'de 

burger neemt het initiatief' 
Afgedaan. 
 
167 Kaderbrief WODV (Vraag raadslid Van Sloten 
over formatie i.r.t. daarmee gemoeide budget voor 
duurzaamheidsambtenaar wordt schriftelijk 
beantwoord) 

Afgedaan. 
 
 

 

 

De voorzitter schorst de vergadering om 22.53 uur 

De voorzitter heropent de vergadering op 4 juli 2019 om 21:50 uur 
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Consultatiebrief burgerparticipatie 
 

De commissie kan zich in grote lijnen vinden in de 
consultatiebrief. Burgerparticipatie is belangrijk en 
eigeninitiatief vanuit de bevolking moet worden 

toegejuicht. 
 



 

 

Wel worden er een aantal suggesties en 
opmerkingen meegegeven die betrekking hebben 
op; wat is het verschil in buurt- en burgerinitiatief, 

er moet duidelijkheid zijn/komen over ieders rol. De 

gezamenlijke aanpak/gezamenlijk optrekken met 
Voorschoten is nog onduidelijk. In Voorschoten ligt 
een raadsvoorstel voor maar is onduidelijk hoe de 
kosten gedekt moeten worden, Wassenaar heeft 
met de consultatie pas een eerste stap gezet. Er 
wordt aandacht gevraagd voor de communicatie via 

Social Media. 
Tenslotte zijn diverse commissieleden kritisch over 
de kosten, ook omdat er een relatie wordt gelegd 
met de Omgevingswet waarvoor al veel participatie 
verplicht is en de toekomst van de WODV nog niet 
is uitgekristalliseerd en de vraag of hiervoor 
structureel gels beschikbaar moet blijven. 

 
Verdere tijdspad; 2e helft van dit jaar komt het 
college met een voorstel naar de raad. 
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Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 


